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I henhold til § 36, stk. 1 i Landstingets forretningsorden har du den 12. april 2007 
stillet tre spørgsmål vedr. salmebøger.  
 
Spørgsmålene besvares i den rækkefølge de er stillet:  
 
1. Hvad er årsagen til, at det i øjeblikket er nærmest umuligt at købe en 
grønlandsk salmebog?  
Det er korrekt som landstingsmedlemmet skriver, at det i øjeblikket er nærmest 
umuligt at købe en grønlandsk salmebog. Den nuværende salmebog, som blev 
taget i brug i 1971, har været genoptrykt 4 gange, senest i 2003.  
 
Landsstyret nedsatte i begyndelsen af 2000-tallet et salmebogsudvalg, der fik bl.a. 
opgaven til at arbejde for udgivelse af en ny grønlandsk salmebog. Imidlertid har 
arbejdet været meget krævende og omfattende end først antaget. Men efter 2003 
har Landsstyret vurderet, at det ville være uhensigtsmæssigt at bruge økonomiske 
ressourcer på at genoptrykke salmebøger, da en ny salmebog forventedes at ud-
komme i en overskuelig fremtid.    
 
2. Hvornår forventer Landsstyret, at det igen bliver muligt for borgerne i 
vort land at købe en ny salmebog på deres modersmål? 
Landsstyret har fået meddelt, at udvalget er i gang med deres sidste del af arbejdet 
med den nye salmebog. Formanden for udvalget, Biskoppen for Grønlands Stift, 
har meddelt, at den nye salmebog forventes at udkomme tidligst foråret 2008.  
 
3. Kan Landsstyret oplyse andet af interesse for sagen? 
Landsstyret følger nøje med salmebogsudvalgets arbejde. Skulle det imidlertid 
vise sig, at udgivelsen af den nye salmebog af uforudsete årsager trækker ud, vil 
Landsstyret vurdere genoptrykning af salmebøger.  
 
 

Med venlig hilsen 
 

Tommy Marø 
Landsstyremedlem 
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